
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 4. maj 2021 kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Afbud Allan Reiche

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

2-dages Forprang og Nordjysk Lang gik begge rigtig godt. Bestyrelsen konstaterer, klubbens åbne

arrangementer generelt har fin tilslutning.

3. Økonomi

Kassereren gennemgår aktuelle posteringer – økonomien ser fornuftig ud

4. Klubudvikling:

Det besluttes at afvente, at samfundet lukker mere op og folk bliver vaccinerede inden vi begynder

at planlægge tiltag som rekruttering og lign.

Opslag på Facebook om klubbens aktiviteter vækker interesse. Giver blikfang når de deles.

Husk at oprette klubløb som begivenhed – og del i OK Vendelboerne FB gruppen samt på OKV FB

siden. Sidste tilmelding dagen før klubløb.

Der er tid nok til at trykke kortene

Rekrutteringsarrangement til efteråret er i støbeskeen

# Skole-O løb: Rasmus er med på at lave instruktion til lærerne, så de selv kan lave O løb for

eleverne. Tidligere har de enkelte skoler fået arrangeret løb særskilt til sig selv ved forespørgsel til

OKV

5. Kommende aktiviteter:

# Vedr. klubløb:

Ny genåbning tillader 75 forsamlede udendørs

Det diskuteres hvor meget restriktioner ift klubløb lempes. Det vedtages at klubløb søndag har start

9.30 -10.30 og torsdage 17.30 – 18.30.

Der starter 2 personer/ minut

Efter afspritning tager man selv kort i kassen

Fortsat tilmelding forud

Der tjekkes start og målgang af banelæggergruppen

Emit enheder tilbydes igen

Strimmel UDLEVERES – læg selv brikken på aflæseren

# Coronainfo på hjemmesiden opdateres, Jan sørger for dette.

# Klubløb 2. halvår er under planlægning, holdene melder ind løbende. Kun to banelæggerhold

mangler. Der er ingen planlagte løb i august. Alle torsdage i august (11, 18 og 25/8 er ledige)

Desuden er 12/9 og 5/12 ledig

Kirsten laver oplæg mhp. at få flere banelæggere ud af busken. I første omgang 3. kvartal

# Sct. Hans løb 24/6 i Tversted: Ole og Ellen laver baner, Susanne står for forplejning – under corona

hensyntagen

# Skawdyst: Kjeld stævneleder. Men Skive OK stiller med flere folk end først antaget

OKV stiller med 8 hjælpere til afvikling af starten



Allan er tovholder på Hirtshalssprinten

# NJ Nat 22/9:

Tornby Syd.

Banelægger: Allan, Banekontrol: forespørgsel er ude

Skovtilladelse

Det foreslås at spørge Claus Gaihede, om vi må have stævneplads i Yxenborg. Der er toilet på p

pladsen overfor

# NJ2D22 11-13/3:

Fortræning flyttes til Ålbæk sammen med natsprint

Skovtilladelser ok

BL Langdistance Højengran: Jørn, Hans Ingemann, Ole Nielsen (AOK)

BL Mellemdistance Kirkemilen: Mogens c., Sven Ove Thimm, Jørgen Jensen

Alle funktionsledere er klar igen bortset fra enkelt med forbehold

Parkering: Vi betaler os for parkering på boldbanerne – tager højde for evt. vådt søle på markerne

ved stævnepladsen. Der bestilles shuttlebusser ud til stævnepladsen. Top Nord tilbydes at stå for

parkeringen mod 15.000,- kr til brug i deres ungdomsarbejde

Udgift til leje af busser, boldbaner og hyre af Top Nord indkræves sammen med løbsafgiften.

# NJ Lang 22:

Rasmus og Kjeld er klar igen

Uggerby foreslås

# NB Nordiske Militær mesterskaber 2021 afholdes i oktober i Uggerby. To dages arrangement. OK

Vendelboerne bemander start og mål. Langdistance og stafet.

# NJU Stafet 2022: Arrangeres af Skovkarlene i OKV

6. Ungdomsudvalg:

Allan fraværende

7. Kortudvalg:

# Det nye Uggerbykort er fortsat under udarbejdelse. Men er næsten færdigt.

Skallerupkortet påkræver enkelte rettelser. Nogle af tængerne på de faste poster er løse.

# Ad FindVej: Opgavefordeling lægges på hjemmesiden under menupunktet Find Vej. Det er endnu

ikke aftalt, hvem der redigerer på hjemmesiden.

(Hvem fylder op med foldere i de respektive FindVej skove. Info om, at man skal henvende sig til Ole

Thomsen hvis man bemærker defekt materiel)

/Lilleheden – Poul Henning som hidtil

Søheden – Kirsten Holdensen

Tornby – Jakob Madsen

Ulvegravene – Ole Blomseth

Spejderskoven – Mogens Christensen

Skallerup – Allan

Nybæk-Kjeld?/

Beholdningen af foldere er ved at være brugt op. Det er for dyrt at købe nye foldere hos DOF. Vi kan

trykke dem selv i ok kvalitet. Kjeld undersøger, hvordan PDF filer kan ”oversættes” og bruges til print

på vores egen printer.



8. Træningsudvalg:

Der er NJM Stafet 13/5 og Divisionsmatch m sprint 29/5, ikke særlig mange tilmeldte fra OKV. Mon

medlemmerne er mættet af mange lokale klubløb? Og corona fortsat holder folk på de hjemlige

breddegrader?

9. Kommunikation:

# Facebook og hjemmesiden er vigtige. Vigtigt at klubløb oprettes som begivenhed på FB OKV siden.

Det er bedst at oprette begivenhederne løbende, så de ikke ”forsvinder” i mængden. Men samtidig

giver tidlig annoncering mange deltagere, idet budskabet når at deles mange gange inden

begivenheden afvikles – og infoen kommer bredt ud.

Det aftales, at når Jan annoncerer løb på hjemmesiden, tjekker han om det er lagt op som

begivenhed på FB.

Det aftales, at Kjeld opretter de grundlæggende begivenheder. Tættere på afviklingen af

begivenheden, popper den op igen. Ved deling i OKV gruppen og på OKV siden, evt. på egen profil

spredes budskabet maksimalt.

# Ugebrevet: Fungerer rigtig godt, men jo mere indhold jo vigtigere at få aktuel info først. Derfor

besluttes flg. rækkefølge af indholdet: 1) Klubløb – ungdomsaktiviteter i den kommende uge. 2)

Kommende åbne løb. 3) Ugen der gik

10. Evt

# Klubtøj: nogle typer løbstøj mangler. Lene undersøger om disse typer fortsat kan skaffes.

Koordinerer med Ellen, bl.a. hvor mange eksemplarer af hver slags, der skal anskaffes.

En tynd løbejakke m lynlåslomme efterspørges. Dessin diskuteres.

# Påskeløb 2022 finder sted omkring Silkeborg. Lene går på udkig efter overnatning. Vi er nok

desværre lidt sent ude.

11. Næste møde

24/7 kl.17 i Horsebækhytten

Mødet slut 22.15

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


